

基督教宣道會錦綉幼稚園通告(第 20/21-007 號)

有關領取九月份第二期課業及網上教學影片之安排

敬啟者：

現通知各位家長到校領取派發實體功課及透過本校網頁定期發放之每日教學影片，以增潤及輔助幼兒學習。又有關學生實體課業、物品及網上教學影片等之安排分述如下：

1. 各級到校領取教學資源及物品日期、時間及地點：

班級	K2	K1
日期/時間	18/9(五)起開始 上午9時-下午5時	21/9(一)起開始 上午9時-下午5時
領取地點	請家長到 D/E 座校舍領取	

2. 領取教學資源及物品包括有：

K1	K2
1. 課業 2. 手工材料 3. 21/9-25/9 每周教學進度表 4. 培生朗文「樂在培生學習系列」親子頻道密碼卡	1. 課業 2. 手工材料 3. 21/9-25/9 每周教學進度表 4. 培生朗文「樂在培生學習系列」親子頻道密碼卡

3. 有關網上教學影片、電子版課業及健康資訊等之安排：

在未能進行面授課程前，本校會採用教師錄製每日教學短片，配以課業、教具及圖工等模式，讓幼兒在家學習。此措施持續直至學生正常回校上課為止。

4. 有關九月份繳付費用安排：

有關幼稚園全日幼班(K1)及全日低班(K2)之每月學費及午膳費仍有待教育局批核，待收到通知後，會儘快通知各位家長需繳付之金額及方法。又幼稚園半日班之茶點費於復課後按實際情況收取。

請家長留意本校網頁有關通告、網上學習更新資料及消息。為減低病毒傳播的風險，家長無須在此期間交回功課，可於復課後交回班主任。家長如有任何查詢可致電本校(24716461)，謝謝！

此致

幼班及低班家長



基督教宣道會錦綉幼稚園

校長：朱逢招 啟

朱逢招

二零二零年九月十四日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(20/21-007)

September 14, 2020

Dear K1 and K2 Parents,

Arrangements for receiving the second issue of homework and online teaching videos in September

Parents are hereby informed to go to school to receive physical homework and distribute daily teaching videos through the school's website on a regular basis to enhance and assist children's learning. The arrangement of students' physical homework, materials and online teaching videos is as follows:

1. Date, time and place of receiving teaching resources and materials at all levels:

Class	K2	K1
Date / time	9:00a.m.-5:00p.m.from 18/9	9:00a.m.-5:00p.m.from 21/9
Please pick it up in Block D / E		

2. Receiving teaching resources and materials includes:

K1	K2
<ol style="list-style-type: none">1. Homework2. Handmade materials3. 21/9-25/9 weekly teaching schedule4. Password card of parent child channel of Pearson Longman "happy in Pearson Learning Series"	<ol style="list-style-type: none">1. Homework2. Handmade materials3. 21/9-25/9 weekly teaching schedule4. Password card of parent child channel of Pearson Longman "happy in Pearson Learning Series"

3. K1 /K2 Arrangements for online teaching videos, electronic worksheets and health information: Before face-to-face teaching is not available, teachers will record daily teaching videos with homework, teaching aids and graphic arts to let children learn at home. This measure will continue until the students return to school normally.

4. Payment arrangements for September:


The monthly tuition fees and lunch fees for full day kindergarten (K1) and full day lower class (K2) are yet to be approved by the Education Bureau. Parents will be informed of the amount and method to be paid as soon as possible after receiving the notice. The refreshment fee for half day classes in kindergartens will be charged according to the actual situation after the resumption of classes.

Parents are requested to pay attention to the relevant notices, online learning updates and news on our website. In order to reduce the risk of transmission of the virus, parents do not need to return their homework during this period, but can return it to the head teacher after class resumption. If you have any questions, please call us at 2471 6461. Thank you!

Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,




Chu Fung Chiu
The Principal